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Ózdi Football Club 2013. évi sportszakmai beszámolója 
                            

Utánpótlás nevelés 
 

Két részre kell bontani utánpótlás csapataink értékelését, hiszen 2013 tavaszán 
még NB II-es bajnokságban szerepeltek. A felnőtt csapat NB III-ból történő kiesése 
után a B.-A.-Z Megyei I. osztályban kezdtük a bajnoki évet. Az egyesületben a 
korábbi bajnokságoknak megfelelően 7 utánpótlás korcsoport működik. 
 
Tavaszi szezon 2013 01.01-től 2013.06.30-ig 
 

U7, U9, U11 korcsoportok versenyeztetése tornajellegű. Itt Halmai Csaba és 
Munkácsi Tamás végzi a szakmai munkát. Ezek a korcsoportok a Bozsik Egyesületi 
Programban szereplő csapatok, amelyek heti 3-4 edzéssel készülnek. A Bozsik 
program keretében tornaszerűen bonyolítják le mérkőzéseiket. Az ÓFC 
alközpontként működik továbbra is. Körzeti csapatokkal játszanak több fordulón 
keresztül, majd ezt követően egy az úgynevezett „alközpontok döntőjében” vesznek 
részt.  
 

U13, U15 korcsoportok NB-II utánpótlás bajnokságban szerepelnek Agócs 
Tamás és Füleki Csaba irányítja a munkát. A bajnoki mérkőzésre 3-4 edzéssel 
készültek játékosaink. Erős összeszokott csapatok ellen kellet felvenni a küzdelmet. 
Az őszi szezonban még nagyarányú vereségek is becsúsztak, de a tavaszi fordulókban 
már szoros mérkőzések és győzelmek is születtek. Az U13-as a10. helyen, az U15-ös 
csapat a 9. helyen zárta a bajnokságot. 
 

U17, U19 korcsoportok szintén NB II-es bajnokságban indultak Budai Tamás 
és Munkácsi Péter irányításával. Hasonló nehéz helyzetben voltak csapataink, mint az 
alacsonyabb korosztályoknál. Itt 8 csapatos bajnokságban 4 fordulót játszottak. 
Szintén 3-4 edzéssel készültek a heti mérkőzésekre játékosaink. A kezdeti botladozás 
után a bajnokság második szakaszában kiélezett szoros mérkőzéseket produkáltak. 
Az U-17-es csapat a 6. az U-19-es csapat a 8. helyen végzett. 
 
Őszi szezon 2013 07.01 – 2013.11.30-ig 
 

Sajnos utánpótlás csapatainknak el kellet búcsúzni az NB-II mezőnyétől mivel 
felnőtt csapatunk kiesett a bajnokságból így a fiataloknak is alacsonyabb osztályban 
kellett indulni. Az utánpótlás vezető továbbra is Munkácsi Tamás, aki az U-7, U-9 
valamint az óvodás gyerekekkel foglalkozik.  Halmai Csaba az U-11-es, Munkácsi 
Péter az U-13-as, Agócs Tamás az U-15-ös, Budai Tamás az U-17-es, Füleki Csaba 
az U-19-es csapatok edzéseit irányítják. Erdős József új tagként csatlakozott az 
utánpótlás nevelő munkához. Ő a kapusok edzéseit koordinálja. A Bozsik tornákon 
továbbra is részt vesznek az U-7, U-9, U-11-es csapataink. Itt a klubunk, mint 
alközpont van jelen a programban. Változás hogy az U-13-as korosztály is torna 
rendszerben játszik, de ők a múcsonyi /Sajóvölgye SE/ alközponti tornákon vesznek 



részt. Ez a korcsoport magas létszámmal, sok tehetséges gyerekkel rendelkezik. 
Ezekkel a csapatokkal igyekszünk a téli időszakban minél több teremtornán részt 
venni fejlődésük érdekében. 
 

Az U-15, U-17-es korcsoporttal a megyei bajnokság Északi csoportjában 
nyertünk besorolást. Heti 3-4 edzéssel készültek a bajnokságra játékosaink. Az előző 
évekhez viszonyítva könnyebb feladat elé néznek csapataink, hiszen az addig 
elvégzett edzésmunka, a sok-sok mérkőzés összekovácsolta mind a két korosztályt. A 
célkitűzés nem is lehet más, mint a bajnokság megnyerése. A játékosok meg is 
feleltek a kihívásnak, hiszen jó hozzáállással, megfelelő edzés látogatottsággal 
többségében jó játékkal, végig vezetve a táblázatot elsőként zárják az őszi szezont. 
 

U-19-es ifjúsági csapatunknál sok külső körülmény akadályozta a felkészülést. 
Sajnos itt az edzéslátogatottsággal is gondok voltak. A nyári felkészülés időszakában 
4-5 játékosunk diákmunkával töltötte a nyarat így nem tudott az edzéseken részt 
venni. 3 játékos más városba, más iskolába készült így befejezték pályafutásukat. 2 
ifjúsági játékos más egyesületbe igazolt. Serdülő játékosokkal töltöttük fel a keretet. 
Így nem volt meglepő hogy gyengén kezdtünk a bajnokságban, de a szezon második 
felében összeszedte magát a társaság és szép győzelmeket aratva a középmezőnyben 
végeznek a 16 csapatos bajnokságban. 
 

Összességében elmondható hogy sikerült egy olyan utánpótlás bázist 
kialakítani ahol sok tehetséges gyermek találtató, ahol jó a közösség, színvonalas 
edzésmunka folyik. Bízzunk benne, hogy a későbbiekben saját nevelésű játékosként 
az ózdi labdarúgást fogják erősíteni ezek a gyerekek. 
 
 
Felnőtt csapat 
 

A 2012-2013-as bajnoki szezonban az ÓFC felnőtt csapata az NB III-as 
osztályban szerepelt. Az őszi idényben 6 pontot sikerült szereznie. 

 
A tavaszi szezont új vezetőség, új edzővel kezdte. Mérlegelve az anyagi 

lehetőségeket, figyelembe véve az elért eredményt, a Miskolcról járó 8 játékos 
utaztatását a klub már nem tudta (és nem tartotta indokoltnak) finanszírozni. A 
továbbiakban az ózdi és Ózd környéki játékosok igazolása volt elérhető. A fiatalok 
mellé idősebb játékosok leigazolása is szükséges volt a játékos keret feltöltése 
érdekében. A téli felkészülési időszak rövid volt az igazolások elhúzódása miatt. A 
tavaszi szezonban minden igyekezet ellenére 9 pontot (így is többet, mint ősszel) 
sikerült szerezni, ami a körülmények figyelembe vételével jó eredménynek 
tekinthető. 

 
A nyári holtszezonban ismét gyengült a keret, jó képességű játékosok távoztak 

Borsodnádasdra és Putnokra. A hiányzó létszámot 17 éves saját nevelésű játékosok 



pótolták. A felkészülés során 4 edzőmérkőzést játszott a csapat, melyek vegyes 
eredményeket hoztak.  

 
A csapat a magasabb osztályból való kiesést követően a B.-A.-Z. Megyei I. 

osztályban indult. Célként az osztályban maradás került meghatározásra. 
 
A fent említett fiatal gárdával kellett nekivágni a bajnokságnak, ami eléggé 

rapszodikus eredményeket produkált. A nehézségek ellenére voltak bíztató jelek a 
jövőre nézve. Ha a tavaszi szezonra sikerül megerősíteni a keretet, úgy ez a fiatal 
csapat szép eredmények elérésére is képes lehet. 
 
 

Ózdi Footbal Club 2013. évi szervezeti, gazdasági beszámolója 
 
Az Ózdi Football Club létszámát tekintve a város egyik legnagyobb 

sportegyesülete. 
 
Működési formája társadalmi egyesület. A klub szervezeti irányítását a 

taggyűlés által megválasztott öttagú elnökség végzi társadalmi munkában. 
 
Az elnökség összetétele: elnök Murányi István, elnökségi tagok Albert Csaba, 

Nedeczki László, Tokár Béla, Vass István. A klub szervezeti és pénzügyi 
működésének intézését Munkácsi Tamás ügyvezető látja el. A klub sportszakmai 
ügyintézését a felnőtt csapatnál Tokár Béla vezető edző, az utánpótlásnál Munkácsi 
Tamás utánpótlás szakosztályvezető látja el. 

 
Sportszakmai vonatkozások területén az egyesületünknél egy felnőtt és hét 

korosztályos csapatot működtetünk. Felnőtt csapatunk játékos állományában 
igazoltként 21-23 játékos tartozik. Az utánpótlást hét edző irányítja. Az elnökségi 
tagok közül a felügyeletet és a nagycsapatnál való segítséget Albert Csaba végzi. 
Nedeczki László a marketing és a támogatásszervezési tevékenységet végzi. 
Munkácsi Tamás utánpótlás szakosztályvezetőként a hét utánpótlás csapatot 
koordinálja mely közül négy szervezett bajnokságban játszik, három úgymond 
előkészítő csoport a Bozsik program keretén belül szerepel. 

 
A felnőtt csapat kiesése az NB III-ból bizonyos szempontokból visszaesést 

eredményezett, de sajnos őszintén be kell látni, hogy sem a személyi állomány sem 
gazdasági feltétel nem biztosította továbbra a magasabb osztályban való szereplést. 

 
Költségvetésünk ebben az évben sajnos kb. 40%-al csökkent az előző évhez 

képest. A jelenlegi összeg a megyei I. osztályban is kevésnek bizonyul. A felnőtt 
csapatra 2013-ban november közepéig 7,3 millió Ft-t költöttünk. Utazási-, étkezés- 
sportorvosi, és egyéb költségekre fordítottuk az összeget. Ebben az évben is 
pályáztunk és nyertünk a TAO támogatást 16,7 millió Ft-t. Ahogy ismert a TAO-s 
támogatást csak és kizárólag utánpótlás fejlesztésre fordítható. Itt megjegyzem, ennek 



a 10%-át biztosítanunk kell külön pénzügyi keretből. Mindennek természetesen csak 
akkor van reális értéke, ha léteznek olyan tartozásmentes, alapvetően nyereséges 
cégek, amelyek hajlandóak és akarnak támogatni egy ózdi sportegyesületet. Több 
céggel tárgyaltunk és tárgyalunk, sajnos a mi városunkban kevés az a cég mely 
alkalmas lenne, vagy egyáltalán akar támogatást adni. Meg kell említenem és 
köszönetemet fejezem ki, hogy november első felében a város vezetőségének és a 
sportbizottság hathatós segítsége révén kapott a klub egy mentőövnek számító 750 
ezer Ft-os rendkívüli támogatást. 

 
A stadiont mérkőzésekre és edzésekre a VSI biztosította. Voltak párszor 

félreértések és nézeteltérések az év folyamán a létesítmény használatból, programok 
egyeztetésével kapcsolatban, de ezeket megbeszéltük és sikerült megnyugtatóan 
megoldani. A rendezésben a Városőrség segített, melyet ezúton is szeretnék 
megköszönni. 

 
A tájékoztató Munkácsi Tamás utánpótlás szakosztályért felelős ügyvezető és 

Tokár Béla vezető edző szakmai beszámolója felhasználásával készült. 
 
Kérem klubunk tevékenységéről, eredményeiről szóló tájékoztatónk 

tudomásulvételét. 
 
Köszönettel: Murányi István 

  ÓFC elnöke 
 


